
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 13 november 2016

Aanwezig: Aderik, Aiko, Alexander, Arne Van Den Kerchove, Arno (vanaf 21.50u), Carolyne, Denis,
Dries, Fanne, Jari, Karim, Lien (vanaf 21.09u), Lisa, Lise, Mariska, Nele, Quentin (vanaf
21.09u), Sander, Siebe, Tine (vanaf 21.13u), Yanice (vanaf 21.22u)

Verontschuldigd: Simme

Afwezig: Andreas, Arne Jansen

Waarnemer: Anthe (vanaf 21.59u), Bram, Milko, Raf, Samuel, Viktor (vanaf 21.50u), Wieter, Yana

De vergadering wordt geopend om 21.03u.

Goedkeuring Agenda

Het puntje ‘halftime’ wordt aan de agenda toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Activiteitenfiches LOKO maken activiteitenpostenverantwoordelijken Mee bezig
Rondgaan TAP-kaarten aangeduide personen Mee bezig
Veggierooster zoeken in Wuustwezel Alexander Nee

• Lisa gaat eerst eens bellen naar Wuustwezel om te vragen of ze het rooster daar nog gevonden hebben.

• De TAP-kaarten zijn grotendeels in orde voor wiskunde, maar nog niet voor fysica en informatica.

Mededelingen

• Er ontbreekt veel geld uit de gangkassa (meer dan 300 euro). Er is niemand die nog geld uit de kassa heeft
genomen om een waarborg te betalen of iets dergelijks. Als iemand er iets meer over weet, mag dat steeds
gemeld worden bij Alexander of Aiko.

Raden

LOKO AV

• Er is een buurtbevraging geweest over de veiligheid in Leuven. Daaruit is geleerd dat de zaken waar mensen
zich het meest aan storen zijn: fietsdiefstallen, bussen en auto’s die rakelings langsrijden, kots en urine.
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• Het subsidiebeleid is aangepast. Het zou kunnen dat er een activiteit van de cultuurreis gesubsidieerd wordt.
Het enige probleem is dat we niet echt open zijn naar alle studenten, omdat we onze leden voorrang geven.
Dat moet dus nog worden uitgezocht. De lezingen zullen wel subsidies krijgen en het lustrum uitzonderlijk
ook. Bij je subsidieaanvraag moet vanaf nu ook gezegd worden hoe je LOKO plant te vermelden in je
reclame voor de activiteit.

Sport WV

• De 24 urenloop is geëvalueerd. De LOKO-shifters hebben goed werk geleverd en zijn bedankt. Op de afbraak
moeten de shifters wel beter gebriefd worden. De DJ’s klonken te luid. Er is gepraat over het prijzensysteem
van Ekonomika, maar dat lag gevoelig, dus zal de discussie waarschijnlijk later nog eens terugkomen. Er is
ook het idee geopperd om volgend jaar een meisjesloopstand te maken, omdat die nu niet zo vaak kunnen
lopen door de strenge tijdslimieten bij sommige kringen. Er is veel over gesproken, maar er werd nog niets
beslist.

Studentenbeleid WV

• Er komt een klankbordgroep voor Alma. Daarin zullen studenten zetelen die Alma mee gaan ondersteunen
in hun beslissingen omtrent het menu en de inkleding. Belangrijke, grotere beslissingen zullen wel nog steeds
langs de WV moeten passeren.

• De groentetas werd vorig jaar besteld door 225 proffen en slechts 75 studenten, dus willen ze die bij die
laatste groep meer promoten.

• Er zal dit jaar opnieuw een Love-Leuvenactie komen. Er zal een soepbakfiets rondrijden waarop studenten
met inwoners van Leuven kunnen speeddaten.

Scientica AKV

• Het Scienticaweekend is geëvalueerd. Het was heel leuk.

• De verkoop van de kaarten voor de massacantus zal morgen (14/11) van start gaan om 13.00u. Wij gaan
ze verkopen op onze eetstand en dan de overschot op de gang verder verkopen. Je zal maximum één kaart
per lidkaart kunnen kopen met een maximum van twee lidkaarten per fysieke persoon aanwezig. We krijgen
sowieso 55 kaarten en nog enkele extra van VTK. Op de massacantus gaan de toiletten in Alma 3 gebruikt
worden. Wij moeten dan nog tegen Alma zeggen dat we het RC al eerder willen huren voor onze bar deze
week. Na de cantus zullen er nog wat shifters blijven staan om de toiletten op te kuisen.

• Update galabal: misschien zal er met voorinschrijvingen gewerkt worden, waarbij je moet kiezen tussen vlees,
vis of veggie. Er is nog niets concreet beslist.

• De internationaal TD komt in orde.

Scientica AV

• De jaarrekening van vorig jaar is goedgekeurd en het bestuur van vorig jaar is gekwijt.

Stura

• Er is besproken of een van de functies van proefexamens het heroriënteren zou moeten zijn. Er is tegen-
gestemd, omdat ze niet wouden dat de studenten te veel afgeschrikt zouden worden. Bovendien zou dat
betekenen dat de examens zo veel mogelijk vóór 15 november zouden moeten vallen, wat erg veel druk op
de studenten zou leggen.
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• Voor studenten die op Erasmus gaan, worden de cijfers die ze daar behalen herschaald volgens 3 mogelijke
systemen, die niet allemaal even duidelijk zijn. Stura wil hierin vooral meer transparantie, maar zal de
faculteiten afzonderlijk beslissen wat ze ermee doen.

• Naar trissers moet transparanter gecommuniceerd worden. De uitzonderingsregels om een examenkans over
te doen (bv. sterfgeval in de familie e.d.) moeten beter gecommuniceerd worden.

• Er is een discussie geweest over het investeerbeleid van de KULeuven (hun investeringen in fossiele brand-
stoffen e.d.), maar er werd nog niet gestemd

• Sommige bibs hebben werken die enkel ter plekke geraadpleegd mogen worden met daarvoor voorziene
consultatieplaatsen. Tijdens de blok zijn die plaatsen vaak bezet door blokkende studenten. Er moet trans-
paranter gecommuniceerd worden over welke bibs bestemd zijn om er te blokken en waar het voornamelijk
om het consulteren van werken gaat.

• Er is een presentatie geweest over het identiteitsportfolio, dat je zou kunnen invullen voor extracurriculaire
activiteiten (bv. presidium, studentenvertegenwoordiging, omkadering...) om zo een attest van de KULeuven
te krijgen als bewijs dat je dat gedaan hebt. Er was staking van stemmen. Hoogstwaarschijnlijk gaat de
KUL dat toch proberen doordrukken.

Update PR

• Wina heeft al een aantal bedrijven binnengehaald voor de Jobfair.

Update textiel

• De prijzen voor de truien klopten niet op de site van Biznizpoint. Er stond dat de prijzen indicatief waren,
maar uiteindelijk zijn ze per stuk zo’n 7 euro duurder. Achteraf nog meer geld vragen aan onze leden gaat
ook niet. Biznizpoint is een beetje tegemoetgekomen door 15% korting te geven i.p.v. de gebruikelijke 10%
studentenkorting. Textiel draait daardoor wel 203.68 euro verlies.

Evaluatie afgelopen activiteiten

LAN-party

Het Theokot is een goede plaats om een kleine LAN te houden. De opbouw is wel lastiger, omdat je met de
karren ver door het gras moet. We hebben friteuses kunnen lenen van VTK en hebben van hen zelfs nog een tent
gekregen om onder te frituren, want het regende een beetje. Ze waren tevreden met onze opkuis. De activiteit
heeft 100 euro boven begroting gedraaid, omdat er nog bicky’s over waren van de 24 urenloop.

Tapcursus

Er zijn twee mensen niet komen opdagen zonder zich uit te schrijven. Daardoor heeft de activiteit 14 euro onder
begroting gedraaid. De diploma’s komen nog.

Harry-Potterbar

Er is veel gedronken en de soep is opgeraakt, ook al was ze te zout. De ketel van de soep moet wel nog uitgekuist
worden. De cocktails waren iets te snel op. In het vervolg mag de sleutel van de kelder in de brievenbus gestoken
worden. Er is ook een sleutel van een kassa kwijtgeraakt. De bar heeft 186 euro boven begroting gedraaid.
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Oriëntatieloop

De activiteit was niet echt geslaagd, want het was niet echt een ideaal moment. Er waren maar 3 personen en het
was koud en donker. Misschien gaat er bij de American football hetzelfde probleem optreden. De bonnetjes van
de activiteit worden nog aan Alexander overhandigd.

EJW Halloween

De eerstejaars waren heel enthousiast. Er zijn wel wat zaklampen kwijtgeraakt. De dag erna bij de opkuis is er nog
geprobeerd om ze te zoeken, maar er is niks gevonden. Voor activiteiten die ’s avonds laat aan de gang eindigen
is het niet de bedoeling dat er buiten nog luid gepraat wordt of er de gang wordt ingegaan, ga desnoods nog in
de kelder zitten. De activiteit heeft 11 euro boven begroting gedaan.

Schachtenconvent

Siebe moet aan zijn time-management werken, want hij was maar net op tijd. Er waren een 15-tal eerstejaars en
er is veel gezongen. De activiteit heeft 11,60 euro boven begroting gedraaid.

Croque-eetstand

Om 4 uur was alles net verkocht. In het vervolg moet de winkelshift meer op voorhand gebeuren, want nu was
er van sommige dingen maar net genoeg en is er duurdere hesp gekocht moeten worden, omdat er geen andere
meer was in de Colruyt. Voor de croques zalm was een halve schel zalm genoeg, maar die croques zelf waren
toch niet zo populair. Op Alexanders kot staan nog enkele croquemachines van mensen. We doen elk jaar wel
een croque-eetstand, dus misschien moeten we met Wina eens investeren in croque-machines, want daar kan je er
nooit genoeg van hebben. De activiteit heeft 2 euro onder begroting gedraaid.

Mexican bar

De bar is goed verlopen. Zowel opbouw als afbraak waren vroeg klaar en de cocktail was goed op tijd op.
Alma heeft wel geklaagd dat het zwarte schap niet gekuist was. Bij deze bar en de vorige heeft Alma zelf geen
kuisdocument achtergelaten, dus dat moeten we ze eens zeggen. Het teldocument ligt nog in de kelder. Het
internet werkt niet meer op de laptop, dus daar moet eens naar gekeken worden. Het touchpad en de muis werken
ook niet meer fatsoenlijk, vandaar dat er wat problemen waren met de muziek vlak voor de connemara. Het is ook
belangrijk dat presidium zijn niet betekent dat je achter de bar mag gaan hangen om de muziek aan te passen,
want zo gaat de pc dus kapot.

Teambuilding

Het eten bestellen was leuk, maar er was beter op voorhand aan iedereen gevraagd wat ze moesten hebben, want
nu duurde het wat lang voor het eten er was. Met de bestelling van de pizza is iets vreemd misgegaan en zijn we
6 euro verloren. De spelletjes waren wel leuk, maar enkele waren te gemakkelijk of net te moeilijk (doktertje in de
knoop). De activiteit heeft 8 euro onder begroting gedraaid.

Activiteiten in de nabije toekomst

Hamburgereetstand

Alles is al aangekocht en er zijn veggieburgers voorzien. De begroting was in orde. Er is nog een shift van 13.30u
tot 14.00u die zeker nog moet worden ingevuld.
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Linedance

De begroting was in orde, maar er kan voor de dansers best nog water worden meegenomen (ASML flesjes). Er
is een mail gekomen van een redacteur van de nieuwsdienst van de KULeuven die op zoek is naar fotogenieke
studentenactiviteiten. Hij vroeg of er veel inschrijvingen waren en of er aangepaste kledij of decor gepland zijn.
Er kan op geantwoord worden dat dat niet het geval is.

Massacantus

Er moeten nog wat shiften worden ingevuld. Wij hebben nu twee van de vier bewakingsshiften van Scientica
gekregen, dus daar gaan we nog iets van zeggen.

Make-Wina-great-againbar

De cocktail zal (T)rum(p)-cola zijn. Bij de herbegroting kan deze bar misschien wat extra geld krijgen, zodat we
hotdogs kunnen weggeven. Er zijn dan wel nog twee mensen nodig die deze willen uitdelen.

American football

De reservatie van het veld wordt normaal morgen bevestigd.

Americantus

Komt in orde, begroting was goed.

Fakbartocht

De begroting is in orde. Het is die dag zelf test lineaire algebra, dus er zal waarschijnlijk veel volk komen. Lisa
geeft ons toestemming om Aaron te bellen met de vraag waar ze zijn.

Kelderverkoop

Komt in orde.

Kaas- en bierproeverij

Er moeten nog wat praktische dingen geregeld worden met bar, zoals het vroeger starten van de opbouw. Het bier
staat nu bij in de begroting van GAK, maar het staat al bij in de barbegroting, dus bij GAK mag het weggelaten
worden.

Zware-bierenbar

Er zullen 29 verschillende zware bieren zijn. De begroting is in orde.

Ouderdag

Alle proffen zijn in orde. Morgen horen we normaal ook meer van de faculteit. Aiko gaat een bevestigingsmail
sturen naar de mensen die ingeschreven zijn. Er zijn nu een 30-tal inschrijvingen, dus er kan nog snel reclame
worden gemaakt (de deadline is morgen). Presidium en ouders mogen ook komen! Er is al gekeken om het IMBL
in de rondleiding voor fysica op te nemen, maar er is nog niets geregeld.
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Jam@revue

Komt waarschijnlijk in orde, we weten niet exact of er nog iets geregeld moet worden, want de verantwoordelijke
voor de activiteit is er niet.

Activiteiten in de verre toekomst

Kerstfeestje

Sander heeft nu ook koffie en thee besteld, maar daardoor zal het menu van Alma wat duurder worden. Het is
nu 14.75 per persoon en even duur voor veggies. De veggies zullen gekruide sojareepjes krijgen i.p.v. kwartel. De
begroting is geüpdatet en naar 130 inschrijvingen gezet. De prijs die we gaan vragen blijft 18 euro per persoon.
Er is nu 300 euro te kort. We hebben bovendien maar 10 flessen wijn meer dan vorig jaar voorzien, dus misschien
hebben we er nog meer nodig, want vorig jaar was er te weinig. 1 fles wijn kost 10 euro.

Laptoptassen EPS

We zijn vorige week langsgegaan bij het secretariaat wiskunde. Zij vroegen of we nog laptoptassen moesten hebben,
want zij hadden er nog zo’n 100 op overschot van EPS. We moeten beslissen wanneer we ze willen weggeven. Op
een LAN-party is wel een goed idee, maar de volgende is samen met VTK, dus dan gaat dat moeilijker. We gaan
er sowieso nog enkele bijhouden om in prijzenpakketten te stoppen.

Herbegroting

Overlopen exploitatie

Opmerkingen:

• Onder jenevers staan nu enkel de uitgaven. De inkomsten van de jenever zijn dan gewoon bij de inkomsten
van de bar geteld. Daardoor kan je niet goed zien hoe de bar echt gedraaid heeft. Volgend semester kan er
misschien een regeling gehanteerd worden waarbij wordt opgeschreven welke flessen (ook de soort) per bar
opgedronken zijn. Dat kan bv. op de achterkant van het teldocument.

• Het eetstandje van de 24 urenloop heeft goed gedraaid. Het verlies komt gewoon door de bicky’s die nog
over waren.

• EJW@Oude Markt heeft 50 euro onder begroting gedraaid, omdat er veel meer EJ’s waren dan verwacht.

• De overschot van presidiumweek is bij GAK gezet. Dat is gewoon random gekozen, want dat moest ergens
bij.

• Media: Fanne heeft er nog niet achter gevraagd, maar we gaan waarschijnlijk geen geld terugkrijgen voor
de slecht geprinte kalender.

• PR: We moeten de ASML lunchlezing van vorig jaar nog inplannen. We kunnen dat best nog eens navragen
bij ASML zelf.

• Er zijn twee nieuwe ereleden: Van Gils en Deroover. Er wordt nog gecheckt of die al in de exploitatie staan.

• Sport gaat eens werk maken van de IFB teambuilding. De vrouwensport kan misschien samen met Scientica.
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Herbegroting

• Aan de vorige investeringen worden nog wat aanpassingen gedaan: de VGA-kabels zijn niet meer nodig en
voor de memorystick is maar 5 euro nodig voor een bedanking voor Dries.

• Er zijn nieuwe plastic bekers nodig. Er staat momenteel 210 euro begroot, waarvan al 166 euro is uitgegeven.
Voor de nieuwe bekers die we willen bestellen is 320 euro nodig. We steken nog 300 euro extra in bekers.

• Er kan nog wat extra geld bij de jenevers worden gestoken om het dopselgeld mee te betalen. Het algemeen
werkingsbudget wordt nu niet echt meer gebruikt, want de shifters drinken nu ook bier van de tap. Enkel
rodeo wordt nog aangekocht. De 150 euro van het algemeen werkingsbudget verschuiven we naar dopselgeld.

• We steken 203.86 euro in ledentextiel om de duurdere truien te compenseren.

• Er moet nog 28.10 euro in kringensteun voor Scientica.

• In de verzekeringen gaat ook nog 122.91 euro.

• Het kerstfeestje draait momenteel 365 euro onder begroting. Het is niet erg als er meer ereleden zijn, dan
krijgt kerstfeestje gewoon meer geld van de inkomsten van de lidkaarten. Er was vorig jaar te weinig wijn.
We rekenen dit jaar 1 fles per persoon. Dat komt neer op 20 extra flessen. In totaal steken we dus 565 euro
in het kerstfeestje.

• De walkietalkies van Yanice moeten vergoed worden. Een nieuw paar kost 53 euro, maar eigenlijk zijn er
enkel een walkietalkie en twee clipjes kwijt. De clipjes moeten overzee komen en de transportkosten daarvoor
zijn onduidelijk. Wina zou de overige walkietalkies kunnen overkopen en dan moeten we enkel nieuwe clipjes
bestellen. We gaan dit jaar echter geen walkietalkies meer gebruiken, dus dat is eerder een investering voor
volgend jaar. We kopen gewoon een nieuw paar voor 53 euro.

• We gebruiken 333.95 euro om het tekort in de gangkassa te compenseren.

• Er wordt 50 euro begroot voor nieuwe kassa’s, want nu zijn enkele kassa’s kapot of missen een sleutel.

• Momenteel worden voor de IFB geen ploeg T-shirts gebruikt.Vorig jaar werden die van de 24 urenloop soms
gebruikt, maar daar zijn er niet genoeg van en die stof is niet aangenaam. We kunnen eerst beter het
IFB-reglement nakijken om te zien wat er mag en wat niet en er volgende herbegroting nog eens naar kijken.

• We steken al 200 euro in de eindejaarsbarbecue, zodat we zeker zijn dat er al iets insteekt.

• We investeren 50 euro voor vochtvreters in de kelder. Daar kunnen we er 3 van kopen: voor in de kelder,
living en het zijkot. We kunnen dan nog zien of er meer nodig zijn.

• Het is themaweek, dus het is leuk om meer geld in de bar te steken voor extra inkleding of bv. het uitdelen van
hotdogs. Er gaan veel randomers zijn na de massacantus, maar evt. kunnen we lidkaarten controleren. Voor
extra inkleding kan naar Politika worden gemaild, want die hebben vorige week een TD rond de verkiezingen
gedaan.
Er wordt gestemd over het al dan niet voorzien van hotdogs op de bar. Er zijn 21 stemgerechtigden.

– Voor: 20

– Tegen: 0

– Onthouding: 1

Er worden dus hotdogs voorzien. Er wordt gediscussieerd of we ze gratis weggeven of verkopen. Als we ze
weggeven, willen we ze enkel aan leden geven, maar het controleren van lidkaarten is wel een heel gedoe. er
wordt gestemd:

– Gratis: 9

– Verkopen: 8

– Onthouding: 3
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Er is staking van stemmen. De discussie wordt heropend. Met 50 euro kan je al heel wat hotdogs kopen,
dus is het niet echt de moeite om er geld voor te vragen, want dat is een heel gedoe op de bar. Om te
zorgen dat iedereen er maar 1 krijgt kan er met een streep op de hand gewerkt worden.

– Gratis: 14

– Verkopen: 6

– Onthouding: 1

We steken 50 euro in de make-Wina-great-againbar, voor inkleding en hotdogs.

• De huidige tent heeft veel scheve palen. We begroten 210 euro voor een nieuwe deftige tent en een opbergzak.

• Bij de IFB voetbalmatch had niet iedereen een sportkaart en zijn er twee sportdagkaarten gekocht. Dries
krijgt de 4 euro die hij daarvoor betaald heeft terug. Er wordt best gezegd dat je een sportkaart moet kopen
om aan IFB deel te nemen.

• Siebe’s tante heeft een nieuwe lading lintjes gemaakt. Ze vond het écht niet leuk en wil het nóóit meer
doen. We begroten nog 10 euro in voor een bedanking.

• Er wordt 50 euro extra in de galabar gestoken, zodat die in totaal 105 euro onder begroting mag draaien.
Zo kunnen we meer cider voorzien.

• De temptation bar is de eerste bar van het tweede semester. Er steekt nu maar 40 euro in, maar we steken
er 160 euro bij, zodat er o.a. een gratis vat gegeven kan worden.

• De netwerkkaart van de nieuwe barlaptop is al stuk. Het intern geheugen is slecht en soms wil hij geen
USB 3.0 herkennen. In plaats van een nieuwe te kopen kunnen we beter 100 euro investeren om een nieuw
moederbord voor de vorige barlaptop te kopen. Voor we het geld effectief uitgeven kunnen we eerst eens
aan Melissa vragen of ze haar laptop die al een paar jaar in het meubel ligt nog komt ophalen.

• We steken 20 euro in Jam@revue, zodat we de mensen allemaal een gratis drankje kunnen geven. We rekenen
op een afkomst van ongeveer 7 personen.

• We steken ook al 200 euro in de win-a-bar (laatste bar), zodat daar ook al geld inzit.

• Er wordt voorgesteld om extra geld in de lezingen te steken. Daar zit nu al 50 euro per lezing in, wat vrij
veel is en bovendien krijgen we al subsidies. we steken er dus geen extra geld in.

• De EJW-bar krijgt 25 euro voor extra inkleding.

• Croquemachines gaan we dit jaar niet meer gebruiken, dus gaan we ook niet inbegroten.

• We steken 20 euro extra in cultuurreis. Er gaan 2 personen extra mee en er werd 10 euro per persoon
gerekend.

• De fakbartocht is nu begroot op 30 aanwezigen, maar we steken er nog 15 euro meer in omdat we meer
volk verwachten. Om dezelfde reden steken we 15 euro in de kroegentocht.

• We steken 20 euro extra in kerstkaartjes, zodat we ze mooier kunnen maken en er eentje naar Leiden kunnen
sturen.

• Er wordt voorgesteld om meer geld in het Lenteconcert te steken, zodat we meer fancy hapjes kunnen geven.
Er is nu al meer geld inbegroot dan vorig jaar is uitgegeven, dus laten we het zo.

• Voor het incident met de val door het raam moet 412 euro betaald worden. De verzekering van de jongen
zelf komt niet tussen. We begroten best zelf 412 euro voor het geval dat hij ons negeert en weigert te
betalen. Er wordt best nog een aparte factuur voor het raam gevraagd.

• We hebben tegen de departementen gezegd dat we een deel van de huurprijs van de kelder zouden betalen.
We steken nu 191.85 euro in een buffer. Mochten we nog geld nodig hebben in de loop van het jaar, dan
kunnen we het er nog uithalen.
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Halftime

Het idee voor de activiteit is om te gaan kajakken op de Dijle, met daarna een overnachting voor zij die willen.
Voor die overnachting moet snel een locatie gezocht worden. Er zou een eetstandje gehouden worden om meer
geld in te zamelen, op 7 maart. Dat conflicteert niet met een van de Wina-activiteiten. Voorlopig zouden er
wafels, pannenkoeken en chocomelk verkocht worden, maar het zouden nog hotdogs kunnen worden. Er wordt
gevraagd of er sponsoring gezocht mag worden. Dat is niet echt aan de orde en mag niet in naam van Wina. Als
de activiteit rampzalig veel verlies draait past Wina ook niet bij. Voor de kajak kunnen ze korting krijgen als ze
de naam van Wina mogen gebruiken. De jaaractiviteiten mogen dat niet, maar halftime staat sowieso al onder
onze naam op de campus, hebben een financieel verantwoordelijke en worden in het HR vermeld. Er wordt over
gestemd of we het goedvinden dat onze naam gebruikt wordt. Er zijn 21 stemgerechtigden:

• Voor: 17

• Tegen: 0

• Onthouding 4

Ze mogen onze naam gebruiken.

Varia

• Dries: ‘Check mijn exploitatie!’ *Toont exploitatie, waar hij pixels heeft gekleurd in de vorm van nyancat
en Mario*

• Arne VDK: ‘Siebe, volgende keer dat je achter de bar staat, mag je mij niet meer zo veel alcohol geven.’

• Siebe: ‘Arne komt altijd naar de bar: geef mij alcohol, het is dringend!’

• Arno: ‘Er is nog een plaatsje vrij op de shift van de zware-bierenbar. Misschien moet Siebe dat invullen,
zodat we de ambulance niet moeten bellen.’

• Denis: ‘Vorige week was ik in Wallonië (want ik woon daar) en werd ik om 3 uur ’s nachts gebeld. Ik dacht:
nu gaan ze mij niet hebben, ik pak gewoon niet op! Het sprong meteen op voicemail en toen ik ernaar
luisterde hoorde ik Ruben kei hard welkom in de feesttent zingen.’

• Mariska: ‘Het evenement van de internationaal TD mag nog gedeeld worden, want er staat nog niet veel
volk op aanwezig.’

• Bram: ‘Waarom gaan we met de wijzers van de klok mee? Dat is verwarrend.’

• Jari: ‘Ik heb enkele puntjes. Vanaf dit jaar gaat Media heel consequent worden in het versturen van
uitnodigingen voor evenementen, want we gaan het namelijk niet meer doen. De tekstjes moeten vroeger
worden doorgestuurd, want het is niet fijn als je daar in het weekend altijd achter moet liggen zagen. We
moeten ook allemaal een beetje op elkaar letten, want er is echt best veel geld verdwenen. De vergaderingen
mogen ook iets stiller. Om toch met iets grappig af te sluiten: ik was naar Luxemburg-Nederland aan het
kijken en iedereen was aan het zeggen dat Luxemburg amateuristisch aan het spelen was, maar Nederland
was echt ook slecht aan het spelen.’

• Raf: ‘Zoals sommige weten gaat Thibault in 2018 voor Sturavoorzitter om in 2030 rector te worden. Ik heb
al enkele slogans bedacht:

– Stura kan die goed!

– De juiste man aan het Stura!

– Een neus voor onderwijs (want hij heet Deneus)

– Hij is echt het neusje van de zalm!
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– Hij zet de neus in de goede richting!

• Nele: ‘Wies heeft de laatste hamburgershift ingevuld, dus dat is goed.’

• Lexi: ‘Dries heb jij de lezing voor Hughes al geregeld en heb je LOKO vermeld in het tekstje?’- ‘Nog niet,
maar dat kan nog gefixt worden.’ Posters zijn wel te laat om nog te drukken.

• Fanne: ‘Euhm, Euhm, nee.’

• Lien:‘Ik ga nog eens wat reclame maken voor de Cudi. De shiften staan nu op een half uur, dus als je toch
eens wil shiften is het nu de moment. Het is ook de moment om je boeken te komen halen, want we zijn
nog maar 4 weken open. In de laatste is het trouwens first come, first serve.’

• Fanne: ‘Tijdens de teambuilding moesten we random mensen uitnodigen om Kaiser met ons te komen
drinken. Ik Joke en Aderik hebben twee mensen die verkleed waren als Stellablikje uitgenodigd om te
komen.’ Er zijn laat op de avond ook nog zatte mensen van VTK aangekomen.

• Aiko: ‘Schrijf je allemaal nog snel in voor de ouderdag. Professor Igodt heeft mij een mail gestuurd over de
Christmas lecture en gevraagd of we daar met Wina wat reclame voor konden maken.’

• Carolyne: ‘Ik heb de eerste ereledenbrief af.’

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Activiteitenfiches LOKO maken activiteitenpostenverantwoordelijken 27/11/2016
TAP-kaarten en -posters aangeduide personen 27/11/2016
bellen en halen veggierooster Lisa en Alexander 27/11/2016

De vergadering wordt gesloten om 23.29u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 27 november 2016 om 21u00 in de Winaliving.
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